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Folketingets Lovsekretariat 
Christiansborg 
1240 København K

Michael Aastrup Jensen (V) har i brev af 15. marts 2012 stillet mig følgende spørgs-
mål S 2610, som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål S 2610:

”Mener ministeren, her 17 år efter, at barmarksværkerne blev etableret, at det var en 
hensigtsmæssig løsning på sikring af energiforsyningen til boligejere i tyndt befolkede 
dele af Danmark?”

Svar

Der henvises til besvarelse af S 2609. 

Med venlig hilsen

Martin Lidegaard

Folketinget 2011-12
S 2610 , endeligt svar på
Offentligt


